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Stát odsunuI dopravnístavbu, |<terá může
uIehčit Hranicku, aŽ na
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Eranice ,,My, niŽe podepsa-
ní, nesouhlasime s tím, Že by'
la zastavena příprava Pala.
čovské spojky a nejsou zajiš.
těny finanční prostředky na
realizaci úseku Lešná Pala.
čov,.. těmito slovy je uvedena
petice bojujici Za obnovenÍ
přípravy silnice Dazývané Pa.

rok 2018
lačovská spojka. své podpisy
připojili představitelé čtyř
města dalŠích sedmi obci.

stavba Palačovské spojky'
od níž Si obyvatelé Hranicka
slibují výrazné ulehčení od
tranzitní dopravy směrem na
slovensko, totiŽ nebyla zařa.
zena do návrhu rozpočtu
státlrÍho fondu dopravní in'
frastruktury do roku 2013. Si

tuaci se snaŽí Zachránit inici.
ativa, kterou ZaloŽil hranický
Zastupitel Karel Húbl (W).

,,Stavba spojky je dlouhodo-
bě odkládána a s neuStále na.
růstajÍcí intenzitou tIanZitni,
zejména nákladni automobi
lové dopravy, je situace jiŽ
neudrŽitelná,.. pÍŠe Karel
Hiibl ve výzvě, kterou Zaslal
ministru dopravy Pavlu Do'
bešovi. Iniciativa Žádá zajlš.
tění potřebných finančnich
prostředkú na realizaci do
r.oku 2015, jelikoŽ výstavba je

odsunuta aŽ na rok 2018. Do.
kumentace k projektu přitom
Začala vznikat uŽ v Ioce 2001.
Pětikilometrový úsek ozna.

čovaný jako Palačovská spoj.
ka má ulevit hIred dvěma ko.
munikacim, ktelé vedou přes
obce a neumoŽňují jakékoli
navýšení kapacity, a to dvace'
tikilometrové si1nici z Hranic
do valašského Meziříčí a se.
dmnáctikilometrové silnici z
Nového .'ičÍna do Valašského
MeziřÍči.

,,Hygienické limity hJuku.

vibracÍ a znečištěnÍ ovzduši
polétavým prachem jsou v ně.
kterých mÍstech překračová.
ny' coŽ ohroŽuje Zdraví taméj.
ších obyvatel,., dodal Hiibl'

obě komunikace jsou podle
Reditelstvi silnic a dálnic na.
vrŽeny jako čtyřproudové
směrově rozdělené silniční
komunikace. Ťext zaslaný
ministru dopravy vŠak počítá
i s levnější variantou, tedy
vybudováním dvou jÍzdnich
pruhÚ mÍstočtyř.
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